
Referat fra: 
 Pluto / Uranusvej´s Grundejerforenings 

 Generalforsamling 
Tirsdag den 13.4.2010 

I Østervangshallens cafeteria. 
 

Valg af dirigent:  Lasse Kjeldsen 
 
Formandens  
beretning:  Ejnar Andersen beretter følgende: 
  Der er indsamlet E-mailadresser på de fleste af medlemmerne. 

Meddelelser vil herefter foregå / mail, eller / omdeling i postkassen. 
Indkaldelse til GF vil fortsat være / omdeling. 
Der blev holdt en vellykket fastelavnsfest. 
Skilte med opfordring til nedsat hastighed pga. legende børn 
opsættes på fejedagen. 
Beretningen godkendes.  

 
Fremlæggelse 
 af regnskab: Henrik Kristiansen gennemgår regnskabet: > godkendes.  
  Det er fortsat en udfordring at få indkrævet kontingenter. 
  Der drøftes forslag om netbank / netbank via mail. 
  Dette afklares måske i næste bestyrelsesperiode. 
 
Indkomne forslag: Der er ingen forslag indkommet. 
 
Valg af bestyrelse/ 
 revisorer:  Henrik Kristiansen ønsker ikke genvalg. I stedet foreslår   

bestyrelsen Henrik Schefferling fra Plutovej. >Vælges. 
Ejnar Andersen genvælges. 
Revisorer Lars Brandstrup og Henning Kjær genvælges. 

 
Eventuelt: - Vejen er belastet af revner og småsprækker efter 

vinterens kulde og sne. Hvad kan der gøres??   
- Sti Venusvej / Plutovej er en fællesvej. Spørgsmål om den sneryddet: 
nej det er egen opgave. 
- Sti Plutovej / tværvej er ikke blevet ryddet i år. 
Efter der er sat bomme op ved Plutovej er den ikke sneryddet. 
Kommunen er i gang med at sætte flytbare bomme op, 
undersøges om det også sker her.    
- Læbæltet ud til ringvejen. En gruppe medlemmer har haft  
kontakt med kommunens tekniske afdeling. Kan kontakten  
genoptages? 
- Hul i vejen ved stikvejen til Uranusvej. Kan det repareres. 
 
Lasse takker for god ro og orden. 
 
Referent: Astrid Bacher 

 
 


